
Ik werd geboren in het Midden-Oosten,

groeide op in een oorlog. Mijn jeugd draaide

om angst en overleven. Op mijn vijftiende

vluchtte ik naar Nederland, op zoek naar

veiligheid, vrijheid en democratie. We

zwierven van azc naar azc tot we in een

achterstandswijk terecht kwamen. Ik had

niets – behalve de wil om mee te doen. Als

tiener leerde ik mezelf Nederlands: dertig

woorden per dag via de ondertiteling van The

Bold and the Beautiful.

Utrecht is al 26 jaar mijn thuis. Eerst

Overvecht, nu volksbuurt Wijk C. Ik heb geen

universitaire diploma’s. Ik studeerde kunst –

geen boeken, maar leren door te doen.

Praktisch, creatief, betrokken. Daarna werkte

ik als zzp’er en deed ervaring op in

buurthuizen, azc’s, demonstraties en de

culturele rafelranden van de stad. Dáár begint

beleid. Dáár wordt rechtvaardigheid

zichtbaar.

In Iran leerde ik dat vrouwen geen stem hadden. In Overvecht, waar ik geworteld ben,

botste ik op de stille muren van sociale klasse: geen begeleiding, geen universitaire

diploma’s, geen kansrijke postcode –dus ook geen vanzelfsprekende toegang tot groei. Laat

staan tot de politiek.

Pas op latere leeftijd werd ik politiek actief. Niet omdat het mijn plan was, maar omdat het

moest. 

Als je boos bent op het systeem, kun je je rug toekeren – of je ermee bemoeien. Ik koos voor

dat laatste. In 2017 sprong ik in het diepe. Ik wilde die muren helpen doorbreken. 

Als politieke nieuwkomer groeide ik in acht jaar uit tot een zwaargewicht.

Als raadslid werkte ik aan resultaat op belangrijke thema’s als asiel, integratie, diversiteit,

cultuur, mbo en kansengelijkheid. Daarnaast diende ik onze partij: in het landelijk

partijbestuur, als campagneleider in Utrecht en als provinciaal voorzitter. Buiten de raad

werk ik als leidinggevende in het maatschappelijke veld en als voorzitter van een

jongerencultuurhuis. In 2022 kreeg ik via voorkeursstemmen een indrukwekkend mandaat

van de stad om door te gaan als raadslid.

Ik heb een sterk GroenLinks-profiel en een sociaaldemocratisch hart. Als

volksvertegenwoordiger kom ik op voor alles dat zelden meepraat, maar wél de gevolgen

van beleid voelt.

MELODY DELDJOU FARD 



Het kabinet is gevallen. We staan op een kruispunt. Extreemrechts wint terrein, de

klimaatcrisis zet door, en te veel mensen haken af.

Het moment is nu om op te staan – en te laten zien dat het in Utrecht anders kan.

Ik stel me kandidaat omdat we juist nu leiders nodig hebben met een nieuw geluid. Mensen

die muren durven doorbreken – van klasse, afkomst en opleiding. Die van onderop bruggen

slaan tussen onze beweging en de stad.

Ik hoop op jouw stem. Niet voor mij – maar voor de rode en groene droom die we samen

delen:

“Een stad waar het kind in Overvecht net zoveel kansen krijgt als het kind in Wittevrouwen.

Waar groene buurten, schone lucht en eerlijke energie bereikbaar zijn voor iedereen.

En waar we samen pal staan voor wat kwetsbaar is – natuur, bestaanszekerheid en onze

democratie.”

Dat is geen politiek.

Dat is een morele opdracht voor ons allemaal.

Strijd je mee?


